
 
Forslag: kunne vi få en fra kommune ud og tale om den fremtidige vejomlægning. 
Jeg mener, hvordan, hvornår starter etableringen af den rundkørsel der skal være mellem Dalbyvej og 
Enebærparken.  Og hvad kommer det til at betyde for os der bor i Enebærparken. 
Håber det kan nås. 
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